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ZAPISNIK 

SA 32. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

32. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 11. listopada 2021. godine (ponedjeljak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Zahtjev za korištenje prostora - HSU 

2. Dopisi i zamolbe građana - razmatranje 

3. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 

 
 Nazočni su razmotrili zaprimljen Zahtjev za korištenje prostora od strane Hrvatske 
stranke umirovljenika. 
 Stranka bi  prostor koristila u srijedu 13. listopada o. g. u vremenu od 17 do 18 sati 
a radi održavanja Izborne skupštine HSU-a ogranak Gornja Vežica.  

 Vijeće je nakon razmatranja, iznijelo pozitivno mišljenje na zaprimljeni 

zahtjev.  
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AD 2  

 
 Nazočni su upoznati sa pristiglim zahtjevima građana pristigli putem elektronske 
pošte. 

Zahtjevi su se odnosili na sanaciju kontejnera za smeće u ulici Ratka Petrovića 
kod kbr. 44, čišćenje šahti - kanala za odvodnju vode u ul. Ratka Petrovića niz od kbr. 82 
do 92 te dopis mještanina kojemu se zbog parkiranih vozila onemogućava prilaz garaži u 
ul. Sveti Križ kbr. 20.  

Obzirom da se garaža nalazi blizu parkirališnog prostora iznad stambenog niza 7-
25 ulice Ratka Petrovića, gdje se na samom platou parkirališta nalaze i betonska korita sa 
ponekim stablom, Vijeće je nakon duljeg razmatranja: 

Zaključilo  

 Kako će se ponovo obratiti nadležnim strukturama da se korita sa 

parkirališnog prostora uklone kao i zdrava stabla koja bi se mogla preseliti 

na neku od obližnjih zelenih površina. Na taj način dobila bi se malo veća 

površina za parkiranje te bi se osigurao prilaz u garažu na gore navedenu 

adresu. 
 

AD 3 
 
 Pod točkom Razno nastavljeno je ponovo raspravljanje komunalne problematike iz 
AD 2 kao i problematika oko parkirališnog prostora.  
 Također je nazočnima prenijeta informacija vezano za komentare Komisije za 
prijedloge Programa rada za 2022. godinu.  
    
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
U Rijeci, 11. listopada 2021. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


